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az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem biztosítja az egészségügyi tárca annak az anyagi feltételeit, hogy a z
Országos Onkológiai Intézet az ország minden pontjáról fogadhasson rákbetegeket? ”

címmel a Házszabály 91 . '-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Székely Tamás
egészségügyi miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr!

K/8860 sz. benyújtott, „Miért került nehéz helyzetbe az Országos Onkológiai Intézet” c .
írásbeli kérdésemre Miniszter Ur a következ ő választ adta : „Szaktárcánk mindig kiemelte n
kezelte és kezeli a progresszivitás legfelső szintjén lévő országos feladatkörű intézeteket, így
köztük az Országos Onkológiai Intézetet is . "

A valóság ezzel szemben az, hogy az Országos Onkológiai Intézet helyzete rosszabb ,
mint valaha . Az Intézet — kényszer szülte igazgatói utasítás miatt — a kötelez ően ellátandó
területen kívülről nem vehet fel beteget. Ennek eredményeképpen csak a nőgyógyászatró l
havonta 120-140 beteget küldenek el, de a sebészet is sorra utasítja el a vidékie k
betegfelvételét . Kitűnő orvosok, köztük a nőgyógyászati osztály vezető i felmondtak arra való
hivatkozással, hogy számukra elfogadhatatlan pénzügyi okok miatt beteg életét kockára tenni .

A vidékiek betegfelvételének elutasításának az oka az, hogy a szaktárca által
bevezetett új finanszírozási rendszerben lényegesen kevesebb pénzb ől gazdálkodhat az
intézet . Pedig a vidéki súlyponti kórházaknak sem forrásuk, sem felszereltségük nincs arra ,
hogy a daganatos betegeket megfelelően kezeljék . Éppen ezért küldenék a vidéki kórházak
rákbetegeiket az Országos Onkológiai Intézetbe, hiszen ez a méltán nemzetközi hír ű
egészségügyi intézmény az egész országban a legkitűnőbb felszereltséggel é s
szakorvosgárdával rendelkezik . Az Intézetnek azonban hiába van meg minden adottsága a
rákbetegek hatékony kezelésére, ha működtetésére a szaktárca nem biztosít elegend ő forrást .

Kérdezem tehát Miniszter urat :
Miért nem biztosítja az egészségügyi tárca annak az anyagi feltételeit, hogy a z
Országos Onkológiai Intézet az ország minden pontjáról fogadhasson rákbetegeket ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . augusztus 13 .

Kékkői Zoltá
országgyűlési képviselő
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